What is the Shift?

A New Heaven and a New Earth

It's been prophesied in cultures throughout history, and known by many names; The Shift, The Event, Ascension to 5D, New Earth, Age of Aquarius, Shift of the Ages, Day of the Lord, and the Rapture.

It describes the end of a major cycle of time and the transition to a higher state of being for humanity, which will allow humans to exist as a galactic civilization and interact with advanced extraterrestrial races.

It's not a literal solar flash, but will be triggered by a pulse of consciousness initiated by Galactic Federation at an unspecified moment. Pleiadians say that it will happen during the lifetimes of the generations alive now.

On a higher frequency, the moment has already happened, but we've yet to perceive it in our 3D reality. When it reaches our consciousness, everything will be changed forever.

泰格塔家族

Q ≡

转变是什么?

新天新地

纵观历史,它在不同的文化中被预言过,并且有许多不同的名字;转变,事件,提升到5D,新地球,宝瓶座时代,时代转变,主日,和被提。

它描述了一个主要的时间周期的结束和人类向更高存在状态的过渡,这将允许人类作为一个银河文明存在并与高级地外种族互动。

这不是一个字面上的太阳闪光,而是由银河联邦在一个未指明的时刻发起的意识脉冲触发的。昴宿星人说这将在现在活着的几代人的有生之年发生。

在更高的频率上,这个时刻已经发生了,但是我们还没有在我们的3D现实中感知到它。当它到达我们的意识时,一切都将永远改变。

A New 3D Earth without Dark Forces

When the Shift occurs there will be a huge transmuting of energy and relocation of matter. The Earth and Universe we know now will be changed and rearranged but the history is Akashic and the Earth will be populated again by a new creation of human beings. The New Earth will begin expanding its new universe.

When the person left behind realizes that people ascended and that they too want to ascend, they won't die but will instantly be in a density of non-physical, totally awake and aware, and they

一个没有黑暗力量的新3D地球

当转变发生时,将会有巨大的能量转化和物质转移。我们现在知道的地球和宇宙将被改变和重新安排,但是历史是阿卡西的,地球将再次被人类的新创造所占据。新地球将开始扩展它的新宇宙。

当被留下的人意识到人们已经提升,他们也想提升, 他们不会死亡,而是会立即处于一个非物质的密度中 ,完全清醒和有意识,当这些新人类在新地球上出生 will be allowed to choose between Shifting to Sheen or starting over as these new humans born on the new Earth.

There will always be free will but this time there will be no dark forces manipulating humans in any way. The new 3D Earth will thrive and grow. There will be spiritual leaders. Pleiadians will look on these are their children in a way because they will teach them everything. The ones in Sheen will already know and be perfected.

These people will not start from nothing. Pleiadians will bring and teach technology, energy, transportation, self-reliance. They will be taken care of. Many starseeds who ascend will return to the New Earth and teach humans as it was done in ancient times. These humans will advance quickly without being held back.

These people will be given records of what happened on this Earth now. After many centuries, Sheen Earth will find a way to be in contact with the New Earth people and they will meet by travel.

Why would some choose to start over in 3D instead of ascending?

The Soul is choosing goals towards growth and experience.

There are some who may have chosen darkness before, who will prefer to continue in a lower frequency before joining us in Sheen.

时,他们将被允许选择转移到光亮或重新开始。

自由意志将会一直存在,但是这一次将不会有黑暗势力以任何方式操纵人类。新的3D地球将茁壮成长。会有精神领袖。昴宿星人将会在某种程度上看待这些是他们的孩子,因为他们将会教导他们一切。希恩的人已经知道并完善了。

这些人不会从零开始。昴宿星人将带来并教授 技术,能源,运输,自力更生。 他们会被照顾好的。许多提升的星际种子将 返回新地球,并像远古时代那样教导人类。 这些人类将快速前进而不会被阻挡。

这些人将被给予现在地球上发生的事情的记录。在许多世纪之后,地球将会找到与新地球人接触的方法,他们将会通过旅行相遇。

为什么有些人会选择在3D中重新开始而不是提升? 灵魂选择成长和体验的目标。 有些人之前可能已经选择了黑暗,在加入我们之前,他们更愿意继续保持在一个较低的频率。

FAMILY OF TAYGETA

a ≡

What happens to this Earth?

"One shall be taken, one shall be left behind" is the common understanding, and this is basically how it will be. The people who are "left behind" won't see millions of people die, they'll experience millions of people disappearing in the blink of an eye.

There will be panic and fear in the minutes and hours following this. Pleiadians explain that all it will take is the perception of an ascension-type event to engage the higher self in a choice. If they can understand what has happened, and find the will to choose that for themselves, they can shift in an instant. Some people will shift within minutes. Others will take time to work it out. All it takes is a realization that there is Light that they can call on, whether they define it as God or anything else. Love is still in their heart chakra and can be activated.

At the Shift, much of the light will be gone and the Planet will suffer because it is also a living entity of consciousness. Many plants, trees and nature will die or become sick and withered. There will be discord and fighting.

No one will truly be left behind. Pleiadians will continue to assist until every Soul has shifted.

The dark entities will be the last to be removed, and the story of this Earth will be complete.



泰格塔家族

a =

这个地球会发生什么?

"一个将被带走,一个将被留下"是普遍的理解,这基本上就是它将如何。那些被"抛在后面"的人不会看到数百万人死去,他们会经历数百万人在眨眼之间消

失。

在接下来的几分钟和几小时里,将会有恐慌和恐惧。昴宿星人解释说,所有需要做的就是感知一个提升类型的事件来让高我参与一个选择。如果他们能够理解发生了什么,并找到为自己选择的意愿,他们可以在瞬间转变。有些人会在几分钟内转变。其他人需要时间来解决。所需要的只是认识到,无论他们将光定义为上帝还是其他什么,他们都可以召唤光。

爱仍然在他们的心轮中,可以被激活。

在极移时,大部分的光将会消失,这个星球将会受苦,因为它也是一个有生命的意识实体。许多植物、树木和大自然将会死亡或生病枯萎。会有纷争和争斗。

没有人会真正被落下。昴宿星人将继续协助,直到每个灵魂都转移。 黑暗实体将会是最后被移除的,这个地球的故事将会结束。

Shifting to Sheen, or 5D Earth

For those who Shift to Sheen (5D Earth) it will be like waking from a dream. It will be very obvious when it happens as the Crafts fill the sky, and everyone feels an awareness and peace. In an instant, we'll have healthy bodies and expanded consciousness.

There will be an understanding about what's happening. Like remembering. It will be excitement, not fear or sadness.

Everyone will begin to remember who they are and their past lives on Earth.

The Event

It will begin with a portal opening over Sedona, Arizona. Crafts will enter above. Triangular quartz crystals, 200-300 feet tall, will rise from the ground in many places worldwide. Crafts of all shapes and sizes will decloak and appear out of portals flashing colors.

Crafts will begin landing and Pleiadians will meet with ambassadors. There will be public announcements and a meeting where Pleiadians are introduced to the world, followed by other races. Ikai and the Family of Taygeta will be the first Pleiadians humans meet.

转移到辛,即5D地球

对那些转移到希恩(5D地球)的人来说,这将像从梦中醒来。当它发生时会非常明显,因为飞船将充满天空,每个人都感受到一种觉知与和平。

一瞬间,我们将拥有健康的身体和扩展的意识。

会有一个关于正在发生的事情的理解。比如回忆。 这将是兴奋,而不是恐惧或悲伤。 每个人都会开始记起他们是谁以及他们在地球上的 前世。

该事件

它将从亚利桑那州塞多纳的一个入口开始。光飞船将进入上方。200-300英尺高的三角形石英晶体将在全球许多地方拔地而起。各种形状和大小的飞船将会脱离甲板,出现在闪烁着颜色的入口外面。

飞船将开始着陆,昴宿星人将会见大使。将会有公开声明和一个会议,在那里昴宿星人被介绍给世界,随后是其他种族。Ikai和Taygeta家族将是人类见到的第一批昴宿星人。

Life in 5D

Humans will be reunited with all those who have departed and there will be great celebrations. Everyone will be healthy. Over time, starseeds will begin to look closer to their Higher Self counterparts. Incarnated Arcturians will begin to look more Arcturian, for example.

All Souls will be known to each other. Friends, family, loves, and enemies will be remembered. Everyone will stay connected and there's no need to worry about losing anyone. Nothing will be lost. Everything will be gained.

The New 5D Earth will be a galactic civilization. With the help of Pleiadians, humans will travel into space and meet many ET races. There will be new schools where our star families will teach advanced knowledge on many subjects. New understandings of crystals will transform society. There will be new art forms and music inspired by ET cultures. There will be detailed disclosure on every topic, and advanced technology which has been withheld, and more to be given by Pleiadians.

5D的生活

0

人类将与所有离开的人团聚,将会有盛大的庆祝 活动。每个人都会健康。随着时间的推移,星际 种子将开始看起来更接近他们的高我同伴。例如 ,化身的大角星人将开始看起来更像大角星人。

所有的灵魂都将互相认识。朋友、家人、爱人和敌 人都会被记住。每个人都将保持联系,没有必要担 心失去任何人。什么都不会失去。一切都会有收获

新的5D地球将会是一个银河文明。在昴宿星人的帮助下,人类将遨游太空,遇见许多et种族。将会有新的学校,在那里我们的星际家庭将教授许多学科的先进知识。新的

对水晶的理解将会改变社会。将会有受外星人文化 启发的新的艺术形式和音乐。每一个主题都会有详细的揭露,先进的技术已经被保留,更多的将由昴宿星人给出。

There will be a new financial system, which will transition us to needing no money at all, as technology will provide for every need. There will be trade, and people can work for more if they want more. Most people will spend their time with hobbies and developing new talents.

Humans will continue having families and children, and thrive.

Starseeds will finish extended lifetimes in Sheen, and leave the physical body to go home at the time of their choosing. Death won't be necessary.

Is Jesus coming back?

The short answer, YES.

The long answer is a bit more complicated. Yeshua was a human being, who was an incarnated Pleiadian Elohim Soul, on a mission to teach humans of their personal divinity and Oneness with God. When he returns, it won't be as the human man he was.

Words were spoken in ancient times in ways that people could hear them.

"In my Father's house are many rooms. If it were not so, would I have told you that I go to prepare a place for you?"

He was talking about Sheen.

Jesus will return as his Higher Self, the Pleiadian, Sananda. He will not be worshipped but welcomed as a brother, along with many other ascended masters.

What does biblical scripture say about Acension?

Ascension is a primary theme in the Message of Jesus, and a fundamental part of Christianity.

Two men shall be in the field; the one shall be taken, and the other left. – Luke 17:36

Then we which are alive and remain shall be caught up together with them in the clouds, to meet the Lord in the air: and so shall we ever be with the Lord. – 1 Thessalonians 4:17

For now we see only a reflection as in a mirror; then we shall see face to face. Now I know in part; then I shall know fully, even as I am fully known. – 1 Corinthians 13:12

In a moment, in the twinkling of an eye, at the last trump: for the trumpet shall sound, and the dead shall be raised incorruptible, and we shall be changed. – 1 Corinthians 15:52

And he shall send his angels with a great sound of a trumpet, and they shall gather together his elect from the four winds, from one end of heaven to the other. – Matthew 24:31

将会有一个新的金融系统,它将会使我们过渡到根本 不需要钱,因为技术将会满足每一个需求。将会有贸 易,如果人们想要更多,他们可以为更多而工作。大 多数人会把时间花在兴趣爱好和开发新的才能上。

人类将继续拥有家庭和孩子,并茁壮成长。 星际种子将在希恩度过漫长的一生,并在他们选 择的时间离开肉身回家。死亡不是必须的。

耶稣会回来吗?

简而言之,是的。

长的回答有点复杂。耶斯华是一个人类, 是一个化身的昴宿星人伊洛欣灵魂,肩负 着教导人类个人神性和与神合一的使命。 当他回来的时候,他将不再是人类了。

在古代,人们用听得见的方式说话。

"在我父亲的房子里有许多房间。如果不是这样, 我会告诉你,我去为你准备一个地方吗?"

他说的是辛。

耶稣将以他更高的自我,昴宿星人,萨南达的身份 回归。他不会被崇拜,而是作为一个兄弟受到欢迎 ,和许多其他扬升大师一起。

圣经中关于 扬升 说了什么?

升天是耶稣信息的主要主题,也是基督教的基本部分。

两个男人应该在领域;一个被拿走,另一个留下。-路加福音17:36

我们这活着还存留的人,必和他们一同被提到云中, 在空中与主相遇。这样,我们就要和主永远同在。-帖撒罗尼迦前书4:17

因为现在我们只看到镜子里的倒影;那我们就能面对面了。现在我知道了一部分;那时,我将完全了解,正如我被完全了解一样。-哥林多前书13:12

就在一会儿,眨眼之间,最后一声号筒的时候:因为号筒要响,死人要复活成为不朽坏的,我们也要改变。-哥林多前书15:52

他要差遣使者,用大号的声音,将他的选民,从四方,从天这边到天那边,都招聚了来。-马太福音 24:31

🏄 搜狗翻译

Sheen is what Pleiadians call 5D Earth

NEIOH describes Sheen

This will be a wonderful and amazing time for all! The Soul and true Self will finally be able to come forth without resistance.

The Light that is within each Being and form of life will be at the expression that Source Intended. All of the lives lived will merge into ONE if they have not already. The pure desires and Intentions for Self and Another will be the same. The talents and interests that one has will be amplified and enjoyed in a new way. They will seem to be perfected. This will be because no dark forces will be left.

辛是昴宿星人所说的5D地球

尼欧描述了字

对所有人来说,这将是一个美妙和令人惊奇的时刻! 灵魂和真实的自我将最终能够毫无阻力地出现。 每一个生命和生命形式中的光将会是源头所期望的表 达。所有活着的生命将会融合为一,如果他们还没有 融合的话。对自己和他人的纯粹欲望和意图将是相同 的。一个人的天赋和兴趣将会以一种新的方式被放大 和享受。它们看起来会很完美。这将是因为没有黑暗 势力会被留下。 There will be a new Love for Nature and the knowledge that all is Sacred and alive. Crystals will be activated and programmed much as we can do now. But these living entities of Love will be connected to the person who has them in a new way. They contain energy and information. They will be held in the palm and give and receive information to and from the holder. Much like a computer. They have always been used for galactic travel and finally all will have access to this.

Space travel will become common as all will become accustomed to the new frequencies, multiple strands of DNA and a normal life of 5-D and beyond will be activated for all.

There will remain choices for those who wish to expand Consciousness at a slower pace. This gives freedom of choice. Freedom is our right as Beings.

There will be only Holistic types of treatments. We will not call them medicines but they will be considered to be a part of a healthy and whole life. These will be obtained from the beautiful plants and flowers no longer contaminated by the toxins once sprayed. The flowers and vegetables will once again look as they should and contain al we need to sustain. They will be much like Taygeta where our flowers are the sizes of cantaloupes now. Water will be pure and can be obtained naturally from streams and be safe.

Animals will be at Peace and walk among all people without either having fear. A new communication and understanding will be and there will be no desire for humans to eat or kill the creatures again.

If one is an artist or creator, their desire will heighten and their work will be magnificent. Music will be enjoyed as never before. Pleiadians brought music to the planet and we will have celebrations just as we do at home.

It is good to think and imagine these things now as each thought is creating life in the 4th Density. This assists in Expanding Consciousness now and also assists in all things you desire before the Shift to Sheen occurs. Sheen is already there. Beings are there waiting in anticipation. In a moment quicker than it is possible to imagine, you will be there.

Signs the Shift is Near

The Son of Man

Son of Man means "like a human", and refers to the Pleiadians who incarnate as human. Prophecies about the Son of Man returning in the clouds in the last days refer to Pleiadians returning in Crafts.

Luke 21:27 – At that time they will see the Son of Man coming in a cloud with power and great glory. When these things begin to take place, stand up and lift up your heads, because your redemption is drawing near.

Matthew 24:30 – And then shall appear the sign of the Son of man in heaven: and then shall all the tribes of the earth mourn, and they shall see the Son of man coming in the clouds of heaven with power and great glory.

Matthew 24:36 – But about that day or hour no one knows, not even the angels in heaven, nor the Son, but only the Father. As it was in the days of Noah, so it will be at the coming of the Son of Man.

Luke 12:40 – Be you therefore ready also: for the Son of man comes at an hour when you think not

1 Corinthians 15:52 – For as the lightning cometh out of the east, and shineth even unto the west; so shall also the coming of the Son of man be.

将会有一种对自然的新的爱,以及对一切都是神圣和有生命的知识。水晶将被激活和编程,就像我们现在能做的一样。但是这些爱的生命体将以一种新的方式与拥有它们的人联系在一起。它们包含能量和信息。它们将被握在手掌中,与持有者交换信息。很像电脑。它们一直被用于银河旅行,最终所有人都可以使用它。

太空旅行将变得普遍,因为一切都将变得 习惯于新的频率,多股DNA和5维及更高的正常生活 将为所有人激活。

对于那些希望扩张的人来说,仍有选择的余地意识以较慢的速度。这给了选择的自由。

自由是我们作为人的权利。

只有全面的治疗方法。我们不会称它们为药物,但它们将被视为健康完整生活的一部分。这些将从美丽的植物和花卉中获得,这些植物和花卉不再被曾经喷洒过的毒素污染。花卉和蔬菜将再次看起来像它们应该的样子,并含有我们需要维持的所有元素。他们会很像泰格塔,我们的花现在有哈密瓜那么大。水将是纯净的,可以从溪流中自然获得,也是安全的。

动物会和平相处,在所有人中间行走,也不会害怕。一个新的交流和理解将会出现,人类将不再渴望 去吃或杀死动物。

如果一个人是艺术家或创造者,他们的欲望会提高,他们的工作将是宏伟的。音乐将会得到前所未有的享受。 昴宿星人给这个星球带来了音乐,我们将会像 在家里一样庆祝。

现在去思考和想象这些事情是很好的,因为每个想法都在第四密度创造生命。这有助于现在扩展意识,也有助于在转变到光亮之前你所渴望的一切。辛已经在那里了。

存有们在那里期待着。在一个超乎想象的瞬间, 你将会到达那里。 转亦即将来收的流色

转变即将来临的迹象

人类之子

人子的意思是"像一个人类",指的是投生为人的 昴宿星人。关于人类之子在最后的日子里在云端返 回的预言提到昴宿星人以飞船返回。

路加福音21:27-那时,他们要看见人子,有能力,有 大荣耀,驾云降临。这些事一发生,你们就要站起来 ,抬起头来,因为你们的救赎近了。

马太福音24:30——那时,人子的神迹要在天上显现, 地上的万族都要哀哭,他们要看见人子带着能力和大 荣耀,驾着天上的云降临。

马太福音24:36-至于那日子、那时辰,没有人知道, 连天上的使者也不知道,子也不知道,唯独父知道。 挪亚的日子怎样,人子降临的时候也要怎样。

路12:40 -所以你们也要预备。因为你们想不到的时候,人子就来了

哥林多前书15:52——因为闪电从东方发出,直照到 西方;人子降临也要这样。 Revelation 1:12 – I turned around to see the voice that was speaking to me. And when I turned I saw seven golden lampstands, and among the lampstands was someone like a son of man, dressed in a robe reaching down to his feet and with a golden sash around his chest. The hair on his head was white like wool, as white as snow, and his eyes were like blazing fire. His feet were like bronze glowing in a furnace, and his voice was like the sound of rushing waters. In his right hand he held seven stars, and coming out of his mouth was a sharp, double-edged sword. His face was like the sun shining in all its brilliance.

Neioh (2018) - Nature is your clue to The Event.

I want you to notice the animals. Animals will escape from zoos, birds will migrate at the wrong times, many animals from regions never seen will appear in droves. They are all hearing the frequencies of the Crafts

There will be more earthquakes, tsunamis, droughts, floods and as you know well, photos of crafts. We want to be seen. Our Friends also wish to be seen.

启示录1:12-我转过身来,要看看那对我说话的声音。我转过身来,看见七个金灯台,灯台中间有一位像人子,身穿长衣,直垂到脚,胸间束着金带。他头上的头发像羊毛一样白,像雪一样白,他的眼睛像炽热的火。他的脚像在炉中发光的铜,他的声音像众水的声音。他右手拿着七星,从他口中出来一把两刃的利剑。他的脸就像阳光一样灿烂。

neioh(2018)——自然是你对事件的线索。 我想让你注意动物。动物将逃离动物园,鸟类将在错误的时间迁徙,来自从未见过的地区的许多动物将成群结队地出现。他们都听到了飞船的频率

将会有更多的地震、海啸、干旱、洪水,正如你所知 ,还有**飞船**的照片。我们想被人看见。我们的朋友 也希望被看到。

Indigenous Prophecy

Hopi Prophecy

The Hopi Prophecy about revealing a "Blue Star Kachina", the return of the "True White Brother" and the beginning of the "5th World" is a match to the prophecy in Revelation about the "Son of Man" with 7 stars returning before the 'Rapture'.

The Hopi believe their ancestors came from the Pleiades, the place, or people they call Chuhukon, or, those who cling together. Early Dakota legends speak of the Pleiades, or Tiyami, as the abode of the ancestors. Many of them also having stories about being taken home to other planets on the Day of Purification

土著预言

霍皮预言

霍皮人预言揭示了"蓝星卡契纳","真正的白人

兄弟"的回归和"第五世界"的开始,与《启示录》中关于"人类之子"的预言相吻合,在"被提"之前有7颗星回归。

霍皮人相信他们的祖先来自昴宿星,这个地方,或者他们称之为Chuhukon的人,或者那些依附的人一起。早期的达科他传说谈到昴宿星,或者提亚米,作为祖先的住所。他们中的许多人也有关于在净化日被带回其他星球的故事